
pRoToKół, nr t3l2ot6
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 27 października 2o16 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Włodzirnierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Sylwia Pijanka - Sekrętarz Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy.

proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzęnia Komisji.
2. stwierdzęnię prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości podatków i opłat

lokalnych na 2OI7 r.
4. Kontrola w zakresie realizacji uchwał od września 2015 r. do

października 2016 r.
5. Kontrola kasy w Urzędzie Gminy
6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różnę.
B. Zakonczenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr I do protokołu.

Nieobecng Radrry - Jąrosłąu.l Pątllląk - usprawiedliuliony

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 1o 15 posiedzenie otworzył Tadeusz Piątkowski-

Przewodniczący Komisji, który przywitaŁ przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy

4 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyĄi
i decyduje o prawomocności obrad.
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Następnie odczytał porządek obrad zarządził głosowanie w sprawie
porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 4 radnych jednogłośnie
przyjęIi proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do
niniejszego protokołu.

Radni jednogłośnie wnioskuja o wykreśleniu punktu 5 z porzadku
obrad.

Ad. 3 Wypracowanie stanowiska w
podatków i opłat lokalnych na 2OL7 t.

sprawie vrysokości

Podatek rolny liczonyjest na odstawie ceny zyta wynikającej z
Obwieszczenia Prezesa GUS w §prawie średniej ceny zyta za okres 11
kwartałów. Do uchwały przyjmowana była średnia cena ze wszystkich
komisji.

Cena zyta wg obwieszczęnia GUS wynosi 52,44 zł. W poprzednim
roku cena zyta wynosiła 53,75 zł. Rada Gminy może podjąć uchwałę w
sprawie obnizenia ceny zyta ogłoszonej przez Prezesa GUS. W ubiegłym
roku Rada Gminy do obliczania podatku rolnego na 2016 rok przyjęła
cenę 49 zł za l dt. Propozycja Komisji to utrzymanie tej ceny na takim
samie poziomie.

Stawka podatku leśnego w ubiegłym roku była określona na
I9I,77 złlms a w tym roku jest 19I,0I zł/ms. Podatek leśny na2O16 rok
Rada Gminy określiła na 19I,7I złf rns i propozycja Komisji to
pozostawienie bez zrnian.

podatek od nieruchomości:
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podatek od sruntów:
zwiaganych z
prowadzeniem
działalności gospodarczej,
bezwzg|ędu na sposób
zakwalifikowania w
ewidencji gruntów i
budynków

Przyjęta
jednogłośnie

pod jeziorarni, zajęĘc}l na
zbiorniki wodne
retencyjne ]ub elektrowni
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pozostałych, W tym
zajęĘch na prowadzenie
odpłatnej statutowej
działalności pozytku
publicznego przez
organizacje pożytku
oubliczneso(od 1 m2 oow.l

o,47 o,47 0,33 0,35 Przyjęta
jednogłośnie

4|

niezabudowanych objęĘch
obszarem rewitalżacji i
położonych na terenach, dla
których miejscowy plan
zagospodarowania
przestrzennego przewiduje
przeznaczenie pod zabudowę
mieszkaniową, usługową albo
zabudowę o przeznaczeniu
mieszkaniowym
obejmującym wyłączenie te
rodzaje zabudowy, jeżeli od
dnia wejścia w życie tego
planu w odniesieniu do tych
gruntów upłynął okres 4 lat,
a \r tym czasie nie
zakończono budowy zgodnie
z przepisami prawa
budowlanego

3,0o 2,98 3,00 2,98 Przyjęta
jednogłośnie

2.

Od budynków mieszalnych
Iub ich części zajęĘch
wyłącznie na potrzeby
mieszkalne (od 1mz pow.
użvtkowei)

o,75 o,75 0,35 o,37 Przyjęta
jednogłośnie

3.

Od budynków lub ich części
zuł iaqany ch z pr ow adzeniern
działalności gospodarczej
otaz od bud5mków
mieszkalnych lub ich części
zajęĘch na prowadzenie
działalności gospodarczej (od
1m2 oowierzchni użvtkowe,il

22,86 22,66 18,00 18,00 Przyjęta
jednogłośnie

4.

Od budynków lub ich części
zajęĘch na prowadzenie
działalności gospodarczej w
zakresie obrotu
kwalifikowanym materiałem
siewnym ( od lmz pow.
użvtkoweil

10,68 10,59 10,68 10,59 Przyjęta
jednogłośnie

5.

Od budynków lub ich części
zw ia7any ch z u dzieleniern
świadczeń zdrowotnych w
rozumieniu przepisów o
działalności lecznicze1,
zajęĘch przez podmioĘ
udzielające Ęch świadczeń
(od 1mz powierzchni
użvtkowei)

4,65 4,67 4,50 4,50 Przyjęta
jednogłośnie

6.

Od pozostałych budynków
lub ich części, w tym zajęĘch
na prowadzenie działalności
poż,ytku publiczne go przez
organizacje pozytku
publicznego (od lmz
powierzchni użvtkoweil

7,68 7,62 5,9o 5,90 Przyjęta
jednogłośnie
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WÓjt zaproponował zwolnienie z podatku od nieruchomości dla
nowo powstałych budynków na 1 rok od oddania pozwolenia na
uzytkowanie w zwiryl<u z podaniem UDS Sp. , o.o.. i tym samym
Przygotowanie projektu uchwały na następną sesj ę. Członkowie komisji
jednogłośnie zaakceptowali tę propozycję.

stawki podatku od środków transportowych mieszczą się w
stawkach okreŚlonych przęz Ministerstwo Finansów, które na2O17 rok
zostały pomniejszotae, dlatego my nie będziemy nic zmieniaó.

wójt wspomniał o ewentualnym podatku od posiadania psów.
Temat na terenie naszej gminy jest dość problematyczny. Na chwilę
obecną zrezygnujemy z wprowadzęnia tego podatku.

WÓjt wspomniał również o opustoszały- budynku w Zgtinnej Małej
będącym niegdyś gminną spółdzielnią mlec zat ską naJężącą do właściciela
z PuszczY Mariańskiej. Były problemy z odnalezieniem obecnego
właŚciciela i uregulowania praw własności. Gminie nie opłaca się
wykupić tego budynku edyż wymaga to ogromnego remontu z tym
idącYm duzym wkładem finansowym. Na chwilę obecną Właściciele chcą
sprzedać tę nieruchomość za 50 OOO zł.

Ad. 4 Kontrola w zakresie realizacji uchwał od wtześnia 2o15 r.
do października 2016 t.

WÓjt Przedstawił uchwalone, realizowane ota?. zreahizowarte
uchwały.

Wykaz uchwał podjętych w okresie od września 2015 r. do
PaŻdziernika 2016 r. stanowi załqcznźk nr 3 do niniejszego protokołu.

Radny Grabowski - od kiedy obowią2uje nowa ustawa d,otycząca
gruntów ? - P. Wysocki - od maja br. - więc dlaczego niektóre dziahki z
podejmowanych przęz Radę uchwał nie zostały sprzedane przed,
obowiązywaniem nowej ustawy i nie było przetargu? - przetarg był
ogłoszony jednak nie było chętnych, dodatkowo działka w Zgtinnej Małej,
PcZY której była propozycj a zarniarly, ta zrrriana nie doszła do skutku.

Ad. Kontrola kasy w Utzędzie
został zlilcvlli na onków

Komisii.
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Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono następujące projekty uchwał:

w sprawie obnizenia średniej ceny skupu ryta, jako podstawy do
obliczania podatku rolnego w 2016 r.;
w sPrawie okreŚlenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
obowią7ujących na terenie gminy;
w sPrawie okreŚlenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych;
w sprawie zwolnienia, w ramach pomocy de mini mis, od podatku od
nieruchomoŚci, nowo wybudowanych lub rozbudowanych budynków lub
ich części zvłiaz,anydn z prowadzeniem działalności gospod,arczej;
w sPrawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
ogólnego zagospodarowania ptzestrzennego gminy Noryy ]Kawęczyn
obejmującego obszar we wsi Nowy Dwór Parcela;
w sprawie zmian w budzecie gminy na2O16 rok.

Ad.7 Sprawy r6żne.

wójt dodał, żę są problemy z wykonaniem oświetlen w Nowym
Dwotze Parceli oraz we Franciszkanach. Przy każd,ej inwestycji nie ma
zgodY od jednego z mieszkańców. Dodał też, że remont drogi na "wygonie"ma zakończyć się do 15 listopada.

Radna Firmanty - chciałabym prosić, żeby dzielnicowy częściej
Pojawiał się przy nowej drodze z Trzciartny do Dolecka. Mieszkańcy
skarzą się na zbyt dużą prędkość samochodów osobowych.

Ad.8 Zakończenie obrad.
O godz. I1s2 Przewodniczący Komisji wobec zręalizowania porządku

obrad, zarnknĄ posiedzenie Komisji.

Na tym protokół
protokołouląła:

zakończono.

Katarzgną Sąulicką
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7 Tądeusz Pźqtkoulstci .. ...:ł.l.........

2 Jąrosłąul Pąulląk

Agnieszka Firmantg

Lucgna Kąlisląk

5 Wiesłąut Grąboulski ..

Protokół Nr 13/2016 z dnia27 października 201,6 r, Strona 5


